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1. Godkendelse af dagsorden  

2. Orientering ved formanden/Søren  

a. Siden sidst  

3. Ny organisering af arbejdet med budgetter og regnskab  

a. Ansvarsområder og hvem er ansvarlige for hvad?  

b. Hvordan kan jeg som afdelingsformand bruge penge til min afdeling? (bilag)  

c. Hvordan kan jeg se budgettet for min afdeling?  

4. Hvis vi går over til et nyt administrationssystem, så skal alle have deres eget login. 
Hvad tænker I om det?  

5. a.  Budget Bueskydning 
b. Opfølgning på budget 23 og medlemmer 
 

6. Forberedelse af budget 2024  

7. Lavia Nyt  

a. Lavia Online – hvad synes I om det? – hvis I ikke har set det, så check det ud 
her Lavia Nyt online | laviakbh.dk  

b. Næste og nummer 2 Lavia Nyt har deadline den 20.november – Her skal alle 
afdelinger levere et indlæg (gerne lidt længere) om årets gang i afdelingen  

8. Kort nyt fra afdelingerne (bordtennis, bowling, bueskydning, snooker, 
varmtvandsgymnastik og volleyball)  

9. Næste møde er 16. november, hvor afdelingernes budgettet for 2024 skal vedtages  

10. Fastlæggelse af møder i 2024  

11. Evt  

 

Tilstede: Danny, Lene, Tanja, Brian, Benni og Søren. Fraværende uden afbud Rene. 

  

Ad. 1 -3  Søren byder velkommen. Er virkelig glad for den samarbejdsaftale vi har indgået 

med KTK af mange forskellige grunde. Vi har haft en del at se til siden Villys afgang, mht. 

betalinger, inddrivelse af kontingenter, som heldigvis er ganske få. Da aftalen med Martin 

som ny kasserer ikke lykkedes, fik Søren en ordning på plads med Betina, som havde 
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tilbudt at vi for en pris på ca. 30.000 kr årligt kunne bruge deres revisor og åbenbart også 

deres lokale. Vi har tilmed også fået et samarbejde omkring børn og medlemmer.  

Der har også været en længere korrespondance med Arbejdernes Landsbank med 

henblik på bankadgang. Lene og Benni har fuld adgang og revisor og Søren kiggeadgang. 

I øjeblikket har Søren fuld adgang, men på sigt trækker han sig ud. Søren er blevet 

klubejer for Lavia, da han ellers ikke kan komme i e-Boks.  

Benni har ansvaret for hvad der sker i den bank. Tjekker det der går ind og ud. Lene er 

reserve, hvis Benni er på ferie. Lene er også godkender, der skal altid være to. Søren er 

selvfølgelig også godkender fx med vederlag til bestyrelsen. Alt foregår i samarbejde 

med vores revisor Benjamin.  

Søren gennemgår de forskellige områder vi har arbejdet med i henhold til de bilag, som 

var vedhæftet dagsordenen. Hvert år i november skal hver afdeling udarbejde et budget, 

som er gældende for det kommende år. De godkendes på generalforsamlingen. 

Bestyrelsen kan godkende ekstraordinære udbetalinger. I tidspressede situationer kan 

udgiften godkendes af formand og næstformand. Det godkendte budget viser hvor mange 

penge afdelingen har til rådighed hele året. Når man får tilsendt en regning er ideen at 

formanden for afdelingen videresender til den postkasse, der hedder 

betaling@laviakbh.dk Hvis det er et udlæg sendes med formandens godkendelse til 

samme postkasse. Det er vigtigt at man angiver sine bankoplysninger. Alle udgifter 

holdes op imod budgettet. 

Hvis afdelingen skal bruge penge, men ikke kan lægge ud kan man bede om et forskud. 

Forskudsskemaet udfyldes og sendes til betaling@laviakbh.dk og forskuddet bliver 

udbetalt til den angivne bankkonto. Forskuddet afregnes ved at sende alle kvitteringerne 

til postkassen med påskriften afregning af forskud. Herefter returneres forskudsskemaet 

med modregning og den endelige afregning.  

Alle bilag skal være enten i pdf-format eller et billede af passende kvalitet.  

Vederlagsbilag findes på vores hjemmeside og dem skal man udfylde og 

trænergodtgørelse udbetales to gange om året. Kørselsgodtgørelse udbetales løbende. 

Husk at der er et max på 6000 kr, hvis man fx også er bestyrelsesmedlem, som udbetales 

i november. Time/dagpenge og kørsel er udover de 6000 kr. Søren har lavet en backup af 

postkassen ”er betalt.” Budgettet kan ses på hjemmesiden.  

 

Ad. 4 vi har for nuværende et administrationssystem, der hedder WINCAS. KTK har et 

system, der hedder KLUBMODUL. Vi vil gerne overgå til deres system, men der er det 

problem, at alle medlemmer skal have deres eget login, dvs. de selv skal oprette sig. Det 

kan koste medlemmer. Det gør vi d. 31.12.23, og der skal lægges en plan, der hjælper 

medlemmerne med at oprette deres profil. Vi nedsætter en gruppe til support Tana, Lene 

og Søren. Gruppen fremlægger en slagplan på næste møde.  

 

Ad. 5 Brian og Rune som har reddet bueafdelingen fra lukning skal have nogle penge at 

arbejde med. De har sendt en skrivelse ud med hvad de mangler lige nu og her, ca. 

15.000kr. på det oprindelige budget har Thomas søgt 11.000 kr. de har ikke brugt nogen. 

Søren har sammen med Brian forsøgt at få et overblik over antal stævner og 

trænerkontrakter. Søren forslår et budget på 30.000 kr. til bueafdelingen for resten af 
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2023. Brian mener at det er helt fint. Brian og Rune skal udfylde en trænerkontrakt. Benni 

retter takster i Excel ark. Volleyball skal til Bremen og vi har Sin Cup. Da vi har helt nye 

medlemmer, mangler vi spilletrøjer til 1600 kr., som vi ansøger. Det er vedtaget. 

Medlemstallet er for opadgående, god nyhed. Vi er over 100 medlemmer igen. 

 

Ad. 6 vi sender budgetskemaer ud i god tid inden mødet i nov. Med vejledning. Lene  

bringer frem, at i bowling er der mange, der har hjælper med i deres biler, så der er flere 

biler afsted. Alle skal have kørselstilskud, men hvordan kan Helle måske hjælpe med. 

 

ad. 7 Alle har været på hjemmesiden og der enighed om at Lavia NYT-online ser fint ud. 

Det giver mulighed for at følge med i klubbens liv. Det er på bekostning af at der kun er to 

trykte numre af Lavia Nyt.  

Deadline d. 20. november. Alle afdelingsformænd skal aflevere et lidt længere indlæg, der 

fortæller, hvordan året er gået i afdelingen.  

 

Ad. 8 Bowling: Lige startet efter sommerferien. Vi tager et par hold med i Parasport 

Danmarks turnering, der starter sidst i september. Vi har en ny spiller i kørestol, der 

hedder Jack uden stemme og sprog. Det kræver lidt. Sidst var vi 9 til træning.  

Bueskydning: Brian og Rune kom til i juni. Det er de samme skytter, der kommer, men vi 

er blevet kontaktet af nogle mødre, hvis børn ønsker at komme til skydning. Vi har også 

fået et medlem på 12 år. Der har været 6 børn, der vil meldes ind. Vi har også et barn med 

autisme, som har selvtrænet med supervision af andre skytter, han vil meget gerne 

meldes ind. Der er en lille fremgang. 

3. september afholdes ”Buernes Dag”. Det plejer at give en fremgang af medlemmer. Vi 

træner i samme lokale som KBL. Lokalet er meget slidt, derfor har vi sammen med 

Bueskytte Danmark søgt om 70.000 kr. i Foreningspuljen. Pengene vil givet fald blive 

brugt til indkøb 21 voksenbuer og 6 børnebuer, da de gamle er udrangerede. Vi er også i 

kontakt med Parasport Danmark angående henvisning af nye handicappede. Vi har meldt 

os til ”Skole OL”. Det er for 5.-6. klasser. Det giver honorarer, og det vil komme 

klubkassen til gode. Rune og Brian er glade og tilfredse med over udfordringen med at 

føre busskydningsafdelingen videre. 

Snooker: Der er ikke så meget nyt at fortælle, ikke andet vi er startet med at spille 

klubturnering igen. Leif har haft en diskussion angående larmen i keglehallen. De vil have 

døren åben hele tiden, men Leif vil have den lukket, da der er en del larm fra hallen. Der 

bliver ikke taget hensyn snooker. Vi har medlemmer, der går hjem grundet larmen. GMC 

gør ingenting. Det går ud over det sociale. Bedste løsning vil være at snooker ikke træner 

samtidig med kegler.  

Volleyball: vi er begyndt i august. Alexander og Tanja står for træningen. Hver uge 

planlægger vi noget, da vi skal til Bremen i oktober. Vi træner mere teknik og taktik, og vi 

har haft et medlemsmøde, hvor medlemmerne fortalte om forventninger til træning og 

stævner. Alle har det godt. Alexander er ukrainsk flygtning og det viser at han har været 

træner for et divisionshold. Han er virkelig dygtig, men vi kan ikke forstå, hvad han siger, 

men det kan Tanja. Det giver lidt udfordringer. Vi rykker frem. Vi er også i gang med 



planlægningen af vores Sit Cup. Måske kommer der et hold fra Ghana. Estland og Tjekiet 

har meldt sig,  

Varmtvandgymnastik: Vi skal starte i september.  

 

Ad. 9 Næste møde 16. november, hvor vi arbejder med budgetter for 2024. 

 

Ad. 10 Udskydes. 

 

Ad. 11 Tanja spørger om vores tradition med at tage kage med. Vi fortsætter, og Søren 

laver en liste.   

   

  


